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Afyonkarahisar İscehisar’da Büyük Taarruz sırasında 
savundukları tepede şehit olan 14 Giresun Gönül Alay 
kahramanı askerler için bu yıl Coronovirüs salgını nede-
niyle sade bir anma töreni yapılacak. Kısıtlanan program 
29 Ağustos 2020 Cumartesi günü saat 17:00’de yapıla-
cak anmaya Giresun Federasyonu tarafından otobüslerle 
katılım organizasyonu yapılmayacak. Protokol ve bireysel 
katılımlara açık olacak etkinlikte sosyal mesafeye de dik-
kat edilecek. Devamı Sayfa 3’de

Giresunsporun 23’üncü başkanı Hakan Karaahmet 
oldu. Giresunspor Tesisleri’nde gerçekleşen genel kurul-
da 721 delegeden 481’i oy kullandı. Kullanılan oyların 
297’sini Hakan Karaahmet, 175'ini Osman Çırak alırken, 
9 oy ise geçersiz sayıldı. Yeni başkan Karaahmet ilk açık-
lamasında ;” Kendisine destek veren herkese teşekkür 
ederken; “Kongre geride kaldı. Artık birlik olmak zorun-
dayız” dedi.  Ayrıntılar GÜNCEL SPOR’da…

1.5 Milyon öğrencinin girdiği ve önceki gün sonuçları 
açıklanan LGS'de Giresun’dan 55 öğrenci ilk %1'lik dilimde 
yer aldı. Sınava giren Giresunlu öğrencilerden 2 Bin 142’si, 
en az bir dersten tüm sorulara doğru cevap verdi.

TOSUNOĞLU: BAŞARIYI EKİP RUHU GETİRDİ
Giresun Valisi Enver Ünlü, Türkiye ortalamasının 286 pu-

anda kaldığını, Giresun ortalamasının ise 301 olduğunu 
açıkladı. İl Milli Eğitim Müdürü Ertuğrul Tosunoğlu’da 2020 
LGS'de il olarak başarının devam ettirildiğini söyleyerek, ba-
şarıda ki en önemli faktörün ekip ruhu ile hareket edilmesi 
olduğunu belirtti.

Sınav sonuçlarını öğrenen öğrenciler, e-okul üzerinden 
LGS tercihlerini tamamladı. Sonuçlar bugün açıklanıyor.

Devamı sayfa 4’de

Giresun Belediye Başkanı Ayte-
kin Şenlikoğlu ve Meryem Şenli-
koğlu’nun oğlu Avukat Ahmet 
Semih Şenlikoğlu ile Nuray ve 
Ahmet Kılıç’ın kızı Avukat Burcu 
Kılıç, evlendiler. Hafta sonu özel 
bir kolejin salonunda yapılan nikah 
ve düğün töreni, çok sayıda davet-
linin katılımıyla gerçekleşti. Tören-
de, genç çiftin nikahını Başkan Şen-
likoğlu kıyarken, çifttin şahitliğini 
ise AK Parti Giresun Milletvekilleri 
Cemal Öztürk, Kadir Aydın, Sabri 
Öztürk yaptı. Devamı sayfa 2'de

Giresun Belediye Başkanı Aytekin Şenlikoğlu, modern ve 
yaşanabilir bir şehir olmanın yanında yeşil alanlarıyla da 
güzel bir şehir yaratmak istediklerini belirtti. Giresun Beledi-
yesi Park ve Bahçeler Müdürlüğü’ne bu konuda direktifler 
veren Şenlikoğlu, “şehrin estetiğine farklı bir hava getiriyo-
ruz. Vatandaşlarımızı daha fazla yeşil alanlarla buluşturmak 
istiyoruz” dedi. Devamı 3. sayfada

TBMM Başkanlık Divanı üyesi CHP Giresun milletvekili 
Necati Tığlı, Esnaf ve Sanatkar Odaları Birliği Başkanı Ali 
Kara ve birliğe üye oda başkanlarıyla biraraya gelerek, bir 
toplantı gerçekleştirdi.

Ülkenin içinde bulunduğu ekonomik durumdan dolayı 
büyük sıkıntılarla karşı karşıya kalan esnafın temsilcilerin-
den sıkıntıları dinleyen Tığlı, iktidarın esnaf ve sanatkarların 
halinden bihaber olduğunu ifade etti.

Devamı sayfa 2’de

Giresun Ziraat Odası Baş-
kanı Nurittin Karan, üretici-
den TMO alım kampanyasını 
açana kadar düşük fiyattan pa-
zara fındık indirmemelerini is-
tedi. Geçen sezon serbest pi-
yasada fındık fiyatının 28 lira-
ya kadar çıktığını hatırlatan 
Karan, “2019 yılı fındığına 28 
lira verenler, yeni mahsul fın-
dığı da TMO’nun alım fiyatı-

Afyon G�resunlular Şeh�tl�ğ�’nde kısıtlı tören Karaahmet yeni başkan

KARAN’DAN ÜRETİCİYE ÇAĞRI
“TMO’NUN FİYATININ ALTINDA FİYAT KABUL ETMİYORUZ.
KAMPANYA BAŞLAMADAN PAZARA FINDIK GETİRMEYİN”

nın altında almamalı ve değe-
rinde almalıdır. Ucuz fiyata 
almak isteyenlerde üreticimiz 
müsaade etmemelidir. 
TMO’nun bu yılki fındık alım 
fiyatı Giresun kalite için kilog-
ramda 22.5, levant kalite için 
ise 22 liradır. Bunun altında 
serbest piyasada oluşacak fi-
yatı kabul etmiyoruz” dedi.

Devamı 2’de…

GİRESUN MİLLİ EĞİTİM YİNE BAŞARDI

2. sayfada

CHP Mv. TIĞLI: “ESNAF CAN ÇEKİŞİYOR”

Duroğlu Be-
lediyesine ait it-
faiye aracı freni 
boşalarak dere-
ye yuvarlandı. 
Can kaybı ya-
şanmayan kazada, araç hasar gördü. Yuvarlandığı dere ya-
tağında ters dönen itfaiye aracı olay yerine gelen vinç 
yardımıyla dere yatağından çıkarıldı.

Başkan Halil Çetin, ”Aracın içerisinde şoför olmaması 
ve can kaybının meydana gelmemesi en büyük sevinci-
miz. Dere yatağına yuvarlanan İtfaiye aracı vinç yardımı 
ile çıkartıldı” açıklaması yaptı.

DUROĞLU BELEDİYESİ’NİN
İTFAİYE ARACI DEREYE DÜŞTÜŞENLİKOĞLU OĞLUNUN NİKAHINI KIYDI

ŞENLİKOĞLU: “GİRESUN’U YEŞİL ALANLARIYLA DA MODERN
VE YAŞANABİLİR ŞEHİR YAPACACAĞIZ”
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GİRESUN GÜNCEL:
BASIN MESLEK İLKELERİNE UYMAYI İLKE EDİNMİŞTİR.

(Yazarların yazılarının hukuki sorumlulukları kendilerine aittir.)

İLAN ve REKLAM KOŞULLARI

ABONE KOŞULLARI

Doğum, ölüm başsağlığı ve
teşekkür ilanları (Sütun/cm)  : 3 TL
Adres Değişikliği  : 10 TL
Zayi : 17 TL

Tüzük (A4 Kağıda Sayfası : 30 TL
Kongre İlanı (Dernekler) : 100 TL
Şirket ve Koop. İlanları (Sütun/cm) : 5 TL

YILLIK: 350 TL             6 AYLIK: 175 TL

Keşap’ta park hal�ndek� b�r araçta meydana gelen 
yangın kısa sürel� pan�ğe neden oldu.

Fındıklı mahalles�nde bulunan b�r sokakta öğle saat-
ler�nde park hal�nde bulunan b�r araçta henüz b�l�nme-
yen b�r nedenle yangın çıktı. Çevredek�ler�n �hbarı üzer�-
ne olay yer�ne gelen �tfa�ye ek�pler�n�n yangına müdaha-
les� sırasında çevredek�ler korku dolu anlar yaşadılar. 
Dar b�r sokakta meydana gelen yangın evlere ve d�ğer 
araçlara sıçramadan söndürülürken, araç kullanılamaz 
hale geld�.

1. Sayfadan devam
Beled�ye Başkanı Şenl�koğlu’nun 

oğlunun düğün tören�ne, G�resun Va-
l�s� Enver Ünlü, AK Part� İstanbul 
M�lletvek�l� ve AK Part� S�v�l Toplum 
ve Halkla İl�şk�ler Başkan Yardımcısı 
Hasan Turan �le çok sayıda davetl� ka-
tıldı.

Beled�ye Başkanı Aytek�n Şenl�-
koğlu, n�kahı kıydıktan sonra “hasta-
lıkta sağlıkta, �y� günde kötü günde 
d�ye attığınız �mzanın hayırlara ves�le 
olmasını d�l�yorum. B�r ömür boyun-
ca b�rb�r�n�zden saygı, sadakat ve öz-
ver�y� h�ç b�r şey� es�rgemey�n” te-
menn�s�nde bulundu.

Şenl�koğlu mutlu gününde kend�-
s�n� yalnız bırakmayan herkese teşek-
kür ederek “oğlum Sem�h �le kızımız 
Burcu’nun düğün meras�m�ne yakın-
dan uzaktan katılarak, b�zler� bu 
mutlu günümüzde yalnız bırakmayan 
tüm m�safirler�m�ze, dostlarımıza ve 
büyükler�m�ze sonsuz şükranlarımı su-
nuyorum. 

Rabb�m herkese böyle güzel gün-
ler yaşamayı nas�p ets�n” sözler�yle 
mutluluğunu paylaştı.

1. Sayfadan devam
M�lletvek�l� Tığlı, esnaf odalarındak� top-

lantının ardından yazılı b�r açıklamada, pande-
m� sürec�nde özell�kle kahvehane esnafının 
yanı sıra tüm berberler�n �kt�dardan h�ç b�r des-
tek alamadığına d�kkat çekerek, 14 kahveha-
nen�n kapısına k�l�t vurmak zorunda kaldığını 
üzülerek öğrend�ğ�n� �fade ett�.

Tığlı, sonbaharda salgında yaşanab�lecek 
b�r artışın, yen� tedb�rler z�nc�r�n� beraber�nde 
get�receğ�n�, bu durumda da en çok ez�len ke-
s�m�n küçük esnaf olacağını d�le get�rerek, es-
nafın borç erteleme ve kred� değ�l, çalışıp ka-
zanma �mkanı sağlanmasını �sted�ğ�n� bel�rte-
rek, Cumhurbaşkanı Erdoğan’a “bu esnaf Akp 
�kt�darına �ht�yaç duyduğu desteğ� ve kred�y� 
fazlasıyla verd�. İkt�darında bu dönemde esna-
fa sah�p çıkma yükümlülüğü olduğunu hatır-
latmak �ster�m” d�ye seslend�.

Necat� Tığlı, “esnaf, Kred� Kefalet Koope-
rat�fler�nden kred� kullanmış, ödeme yapma 
�mkanı yok, SGK pr�mler� var, buralarda çalı-
şan b�nlerce emekç� de mağdur oluyor. İşyerle-
r� kapalı ya da müşter�s�z kalan esnafın, k�ra 
yardımına �ht�yacı var. B�r�km�ş elektr�k, su , 
doğalgaz ve �nternet faturaları en azından yıl 
sonuna kadar ertelenmel�. Bu sorunu kökten 
çözmeyecekt�r ancak yaraya b�r pansuman ola-
caktır. İkt�dar yetk�l�ler�n�n esnafın bu serze-
n�şler�ne kulak tıkamaktan vazgeç�p, çözüm 
üretmes� gerekmekted�r” �fades�n� kullandı.

HAFTA BAŞI

Haftaya başkanını seçmiş bir 
Giresunspor’la başlıyoruz. Hayırlı 
olsun…

Büyük bir sorumluluk ve borç 
yükü altına giren Hakan Karaah-
met’i ve ekibini kutlarım. Osman 
Çırak’a da bu zor dönemde aday 
olma cesareti gösterdiği için te-
şekkür ederim. Sayın Çırak kendi-
ni kaybetmiş gibi görmeyecektir, 
bilgisini, görgüsünü, deneyimini 
ve İstanbul’daki çevresini Gire-
sunspor’un yanına katmalıdır.

Yeni yönetim de bu anlamda 
ondan yararlanmalıdır.

Giresunspor hepimizin ortak 
noktası, her şeyin üstünde bir 
kurum. Kimliğimiz, namusumuz. 
Yaşaması ve başarılı olması için 
herkesin yapacağı bir şey mutlaka 
vardır, olmalıdır.

Bugünden sonra O’na sahip çı-
kacağız.

Yeni yönetime ilk tavsiyem ve 

GİRESUNSPOR…

uyarım kent ve kentte yaşayanlar-
la, kentin dinamikleriyle bu ilişkiyi 
kurmaları ve Giresunspor’un kitle-
selleşmesini sağlamaları yönünde 
olacaktır.

Giresunluları sadece seyirci, 
kendilerini de para ve diğer kay-
nakları dilediği gibi hoyratça kul-
lanan, alıp, satan bir konumda 
görmemelidirler.

Şeffaflığı, bilinebilirliği, kavra-
yıcılığı, hesap verebilirliği, uyum 
ve işbirliğini ilke edinen deneti-
me, eleştiriye açık bir Giresunspor 
istenmelidir.

Dar gurupçuluğun, kapalı ka-
pılar arkasında, karanlıkta iş çevir-
menin kimseye yararı olmayacağı 
gibi, güveni de sarsacağı muhak-
kaktır.

Gazetemiz kurulduğunda kutlama 
amaçlı yoğun bir ziyaretçi akını vardı ama 
araya pandemi süreci girince ara verdik.

Bu süreçin ortasında Ak Parti Giresun 
Milletvekili Cemal Öztürk, gazemiz kuru-
cusu ve imtiyaz sahibi Sayın Mehmet 
Güngör’ü ve bizleri ziyaret etti. Kendisini 
idari binamızda ağırladıK. 2000’li yıllar-
dan, akademisyenliğinden, Fiskobirlik 
genel müdürlüğünden tanıdığım Sayın 
Öztürk, bizi ziyaret eden ilk milletvekili 
oldu.

Nazik davranışı için O’na ve il başkanı 
Kenan Tatlı’ya teşekkür ediyoruz.

Sayfalarımız gibi kapımız da gönlü-
müzde herkese açık.

Üreticimiz hafta sonu bahçeye girdi. 
2020-2021 yılı fındık sezonu böylece başla-
mış oldu. Hayırlı ve bereketli olsun. Bütün 
üreticilerimize bol ürün, iyi kazanç, yüksek 
randıman diliyorum.

Ancak fındık alımıyla görevlendirilen 
TMO’nun randevu sistemini açmaması, alım 
esaslarını ve kampanyaya başlayacağı tarihi, 
açıklamaması beni kaygılandırıyor. Bu hafta 
eğer bu yapılmazsa, kurutulan fındıklar pa-
zara inecek, fiyat düşük oluşacaktır.

Bir de TMO bu yıl pandemi sürecini dik-
kate alarak üreticiye kota uygulamamalı, 
üreticinin bütün fındığına talip olmalıdır.

Veya toplamda ne kadar fındık alacağı-
nı, diyelim ki 300 bin ton bunu duyurmalı-
dır.

Kaybeden sadece zorluklar çıkarılarak 
TMO kapısından piyasaya yönlendirilen üre-
tici değil, ülkemiz olacaktır. Çünkü o piyasa-
daki etkin güç yabancı firmaların yerli işbir-
likçileridir.

Son söz de üreticiye…Fındığını pazara 
erken getirme kardeşim. O zaman kabaha-
tin çoğu sende oluyor.

İlimize, ülkemize iyi bir hafta diliyorum. 
Sağlıcakla kalın.

FINDIKTA KOTA
UYGULANMAMALI

Tüm Türkiye’de olduğu gibi Giresun’da da Mayıs ayı 
ortalarında sıfıra inen vaka sayıları hızla artıyor. Millet-
vekili Sabri Öztürk’ten öğrendik. Sadece 5 Ağustos’ta 
bir günde 26 vaka tespit edilmiş. 1346 toplam vakamız-
dan 451’i halen tedavi görüyor. Ölüm sayısı 26…

453.219 nufusumuzun sadece 22 binine test yapı-
lınca sonuç bu şekilde oluşmuş.

Kimbilir gerçek vaka sayımız ne?
Ama şu anda bile virüs yaşamımızı tehdit ediyor. 

Genel ve bireylerin aldıkları önlemler yetmiyor.
Kontrollü normal hayat denilen süreçteki kontrol-

süzlük sayıları artırdı. Normalleşme anormal bir hal aldı.
İnsanlarımız sosyal mesafe, maske ve hijyen gibi üç 

şeyi yapmaktan kaçındı.
İşte sonuç bu.
Giresun’un virüs tablosu sır gibi saklanmamalı. Peri-

yodik olarak yayımlanmalı. Bu konuda şeffaflık istiyo-
ruz. Sadece milletvekilleri istediği zaman değil, her 
zaman bilgilere ulaşılabilinmeli. Bilirsek mücadele eder, 
bilirsek başarılı oluruz.

GİRESUN’DA VAKA SAYILARI

GÜNCEL’E GELEN İLK MİLLETVEKİLİ

Necat� Tığlı: “Esnafın kred�ler�
faturaları yıl sonuna ertelenmel�”

Yanan araç Keşap’ta pan�ğe yol açtı

ŞENLİKOĞLU’NUN MUTLU GÜNÜ

1. Sayfadan devam
Yazılı b�r basın açıklaması 

yapan Z�raat Odası Başkanı Nu-
r�tt�n Karan, 2020 yılı fındık 
hasat dönem�n�n tüm üret�c�lere 
hayırlı olmasını bereketl� b�r 
hasat dönem� geç�rmes�n� d�led�. 
Bu yıl fındık üret�c�s�n�n hasat 
önces� Cumhurbaşkanı Recep 
Tayy�p Erdoğan tarafından açık-
lanan tar�h� taban fiyatın sev�n-
c�yle bahçes�ne mutlu, mesut g�r-
d�ğ�n� �fade ett�. Üret�c�ler�n be-
l�rlenen fındık hasat tar�hler�ne 
uyarak hasat yapmasını ve müm-
kün olduğu kadar yerden hasat 
yapılmasını �steyen Karan, bu 
sezon fındığın çok değerl� oldu-
ğunu, ver�m ve kal�teden asla 
ödün ver�lmemes� gerekt�ğ�n� vur-
guladı.

Yılın 12 ayı dalın ucundak� 
fındığa umut bağlayan üret�c�le-
r�n bu yıl açıklanan fındık fiya-
tından son derece memnun ola-
rak bahçeye g�rd�ğ�n� söyled�.

NURİTTİN KARAN: “BU SEZON FINDIK ÇOK DEĞERLİ”
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DEMiRAY

Boztekke Köyü, Çataltepe Mevk��
NO: 11 GİRESUN/ Merkez

0850 305 00 28

GiRESUN

HAZIR
BETON

FABRİKA
Organize Sanayi Bölgesi Muhsin Tercan Cad.
No:33 Altınordu/Ordu*Türkiye
E-Posta: info@linra.com.tr
Telefon: 0452 800 04 00

“Farklı beklentiler, farklı çözümler”

İNŞAAT NAK. İÇ VE DIŞ TİC. SAN. LTD. ŞTİ
GURSAN

Doğu ve Güneydoğu �ller�nden fındık toplamak �ç�n 
gelen ve Aksu’da mevs�ml�k tarım �şç�ler� geç�c� konakla-
ma merkez�nde kalan fındık �şç�ler� ve çocuklarına çeş�tl� 
h�zmetler götürülecek. Fındık �şç�ler�n�n geç�c� konakla-
ma merkez�nde kaldıkları süre zarfında kend�ler�ne çama-
şır yıkama dah�l tem�zl�k desteğ� ücrets�z olarak sağlana-
cak. Konaklama yerler� G�resun Beled�yes� ve İl Özel İda-
res� tarafından dezenfekte ed�lecek.

İŞKUR Müdürlüğü tarafından tarım �şç�ler�n�n fındık 
bahçe sah�pler� �le �rt�batları sağlanacak.

İşç�lere, sosyal sorumluluk projes� kapsamında Yavuz 
Gıda Sanay� ve T�caret A.Ş. �le G�resun Val�l�ğ� arasında 
yapılan protokol kapsamında sağlanan h�jyen paket� ve 
eğ�t�m set� dağıtılacak ve fındık toplamada 16 yaşından 
küçük �şç� çalıştırılmayacak. G�resun’a a�leler�yle gelen 
çalışma yaşı dışındak� çocuklara eğ�t�m desteğ� sağlana-
cak, İl M�ll� Eğ�t�m Müdürlüğü tarafından çocuklara 
okuma yazma, res�m, müz�k g�b� eğ�t�m destekler� ver�-
lecek. Okuma yazma b�lmeyen yet�şk�n kadınlara okuma 
yazma kursu ver�lecek.

İl Sağlık Müdürlüğü �le İl Tarım ve Orman Müdürlüğü 
ek�pler�nce de, geç�c� tarım �şç�ler�ne Kov�d-19 �le müca-
dele ve gıda sağlığı �le �lg�l� gerekl� b�lg�lend�rmeler yapı-
lacak.

Atatürkçü Düşünce Derneğ� (ADD) 
G�resun Şube Başkanı Oğuzcan Özde-
m�r, kadına ş�ddet�n, kadın c�nayetler�-
n�n hızla arttığı b�r dönemde, İstanbul 
Sözleşmes�’n�n kaldırılmaması gerekt�-
ğ�n� �fade ett�.

Yazılı b�r açıklama yapan Özdem�r 
İstanbul Sözleşmes�’n�n, “ama”sız, 
“fakat”sız yan� eks�ks�z uygulanmasını �st�yoruz. Konu-
nun tarafı ve tak�pç�s�y�z” ded�.

ADD Başkanı Özdem�r, açıklamasında “b�z d�yoruz 
k�: Kadın-erkek eş�tl�ğ� �ç�n büyük �şlere �mza atan Mus-
tafa Kemal Atatürk’ün �z�nden g�denler olarak, kadını 
b�rey olarak görmeyen z�hn�yet�n söylemler�nden kaygılı-
yız. Kadına yönel�k ş�ddet açık-tartışmasız b�r �nsan hak-
ları �hlal�d�r. Çağdışıdır. Bu �nsan hakları �hlal�n�n önlen-
mes� açısından İstanbul Sözleşmes� büyük b�r önem taşı-
maktadır. Demokras�ye ve kadınların kazanılmış hakları-
na sah�p çıkmaya, ger� adım atmamaya ve hukuk� eş�tl�-
ğ�n yaşama geçmes�n� sağlamak �ç�n mücadeley� sürdür-
meye kararlıyız” �fades�n� kullandı.

1. Sayfadan devam
Bu yıl Cov�d19 salgını 

neden�yle yapılıp yapılma-
yacağı merak ed�len Afyon-
karah�sar G�resunlular Şe-
h�tl�ğ� Anma Programının kı-
sıtlı katılımla gerçekleşt�r�-
leceğ� açıklandı. G�resun Fe-
derasyonu Genel Başkanı 
Muhterem Mem�ş ve Genel 
Başkan Yardımcısı Zafer 
Tahmaz, Afyonkarah�sar’a 
g�derek b�r d�z� z�yarette bu-
lundu.

G�resun Federasyonu He-
yet�, İsceh�sar Kaymakamı 
Uğur Kapar, İsceh�sar Bele-
d�ye Başkanı Ahmet Şah�n, 
Doğa Koruma ve M�ll� 
Parklar 5. Bölge Müdür Ve-
k�l� Mesut C�vc�voğlu, Baş-
komutan M�ll� Parkı Müdü-
rü Serp�l Taşdem�r, İsceh�-

1. Sayfadan devam
Başkan Şenl�koğlu, Park ve Bahçeler 

Müdürlüğü’nün çalışmalarına �l�şk�n ola-
rak “hedefim�z her alanda olduğu g�b� pey-
zaj çalışmalarında da şehr�m�z� marka b�r 
şeh�r hal�ne get�rmekt�r. Vatandaşlarımızı 
daha güzel ve daha fazla yeş�l alanlarla bu-
luşturmak �ç�n Park ve Bahçeler Müdürlü-
ğümüzün tüm mahaller�m�z de yürüttüğü 
çalışmalar şehr�m�z�n estet�ğ�ne farklı b�r 
hava get�r�yor. G�resun �ç�n yaptığımız ça-
lışmalarımız tüm hızıyla devam edecek. 
B�z şehr�m�z� çok sev�yoruz" açıklamasın-
da bulundu.

GİRESUN FEDERASYONU AFYON
İÇİN ORGANİZASYON YAPMIYOR

sar Halk Eğ�t�m Merkez� 
Müdürü Tesl�me Kaya, Do-
ğanlar Köyü Muhtarı ve Do-
ğanlar Köyü Şeh�tl�k Derne-
ğ� başkanının katılımıyla b�r 
toplantı gerçekleşt�r�ld�. Top-
lantıda anma etk�nl�ğ�n�n de-
tayları konuşularak yapıla-
cak hazırlıklarla �lg�l� görev 
dağılımı yapıldı.

Afyonkarah�sar İsceh�sar 
�lçes�nde bulunan G�resun-
lular Şeh�tl�ğ� Anma Prog-
ramları her yıl G�resun S�v�l 
Toplum Kuruluşları Fede-
rasyonu öncülüğünde, İstan-
bul, G�resun, Bursa, Kocael� 
ve Ankara başta olmak 
üzere Türk�ye’n�n dört b�r 
yanından G�resunluların ve 
G�resunlu s�v�l toplum kuru-
luşlarının katılımıyla ger-
çekleşt�r�l�yordu.

FINDIK İŞÇİLERİNE
HİZMETTE SINIR YOK!

ADD: “İSTANBUL SÖZLEŞMESİ
EKSİKSİZ UYGULANSIN”

PARK BAHÇELER MÜDÜRLÜĞÜ’NDEN YOĞUN MESAİ

Öte yandan Park ve Bahçeler Müdürlü-
ğü şehr�m�z� güzelleşt�rmek park, bahçe ve 
ana arterlere estet�k b�r görünüm kazandır-
mak �ç�n yoğun b�r çalışma temposu uygu-
luyor.

Ek�pler daha güzel, daha yeş�l b�r G�re-
sun hedefine ulaşmak �ç�n peyzaj, çevre dü-
zenlemes�, yeş�llend�rme, yeş�l alanlarda te-
m�zl�k ve bakım çalışmaları, parklarda 
çevre düzenlemes� ve ot b�çme, oyun alet-
ler� �le spor aletler�n�n onarım ve bakımla-
rının yanı sıra mevs�ml�k ç�çek d�k�m�, bu-
dama ve bakım çalışmaları gerçekleşt�r�-
yor.

İl Genel Mecl�s� Ağustos ayı dönem toplantıları sona 
erd�. Toplantının son oturumunda b�r süre önce Kulakkaya 
Tur�zm Tanıtma Güzelleşt�rme Derneğ� tarafından gündeme 
taşınan yayla yolu konusu mecl�s başkanlığına soruldu.

Mecl�s üyes� CHP Gurup Başkan Vek�l� Mehmet Yılmaz, 
Kulakkaya Yaylasının �l�m�z�n en öneml� Tur�zm merkezle-
r�nden b�r�s� olduğunu bel�rterek, �lg�l�ler� göreve çağırdı. 
Yılmaz, merkez bağlantı grup yolundak� hasarları, gündeme 
taşıdı ve “özell�kle Taşhan, Er�mez, Kulakkaya arasında 
çöken yol kenarları ve yıkılan duvarlarla �lg�l� mecl�se sözlü 
önerge verd�.

KULAKKAYA YOLUNUN
ONARILMASI İSTENİYOR

http://info@linra.com.tr
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1. sayfadan devam
G�resun'da LGS'ye hazır-

lık sürec�n�n çok �y� yürütül-
düğünü bel�rten Val� Ünlü, 
"Uzakta Değ�l�z" projes�n�n 
G�resun’da başarılı b�r şek�l-
de uygulanmasıyla Türk�ye 
ortalamasının üzer�nde yer 
alındığını bel�rtt�.

GİRESUN TÜRKİYE
ORTALAMASININ

15 PUAN ÜZERİNDE
LGS'de G�resun’dan 55 

öğrenc�n�n %1'l�k d�l�mde 
yer aldığını bel�rten Val� 
Ünlü sınava g�ren öğrenc�-
lerden 2 B�n 142's�n�n de en 
az b�r dersten tüm sorulara 

G�resun Val� Yardımcısı 
Dr. Hasan Tanrıseven baş-
kanlığındak� kom�syon, mev-
s�ml�k tarım �şç�ler� geç�c� 
konaklama merkez�nde �n-
celemede bulundu. Tanrıse-
ven ve da�re am�rler�, fındık 
�şç�ler� ve a�leler� �le tek tek 
görüşerek, sorun ve �stekle-
r�n� d�nled�. İşç�lerle sohbet 
eden Tanrıseven, “�l�m�ze 
hoş geld�n�z. G�resun Val�l�-
ğ�nce fındık hasadı �le �lg�l� 
gerekl� düzenlemeler yapıl-
dı. Devlet�m�z, üret�c�m�z, 
ç�ftç�m�z ve s�z fındık �şç�-
ler�n�n yanındadır” ded�.

Z�yaret sırasında geç�c� 
konaklama merkez�ndek� 
her a�leye h�jyen paket� da-
ğıtılırken, çocuklara g�ys� 
ve eğ�t�m set� ver�ld�. Mev-
s�ml�k tarım �şç�ler�, Val� 
Yardımcısı ve da�re am�rle-
r�n� yanlarında görmekten 
mutlu olduklarını bel�rterek 
G�resun Val�l�ğ�ne teşekkür 
ett�ler.

G�resun Tur�zm Altyapı 
H�zmet B�rl�ğ�’n�n 
(GİRTAB) 2020 yılı I. Ola-
ğan Mecl�s Toplantısı,Val� 
Enver Ünlü başkanlığında 
yapıldı.

Toplantıda, B�rl�k Müdü-
rü Tamer Uzuner tarafından 
Tur�zm Altyapı H�zmet B�r-
l�ğ�n�n 2019 yılı �ç�nde ya-
pılan faal�yetler� ve projeler� 
hakkında mecl�s üyeler�ne 
b�lg�lend�rme yapıldı. Ayrı-
ca konaklama �şletmeler�n�n 
pandem� süres�nce yaşadık-
ları sıkıntılar görüşüldü.

Daha sonra yapılan se-

Kırsal kes�mde yaşayan-
ları n�tel�kl� tarım ve yerl� 
üret�me yönlend�rmek ve teş-
v�k etmek, yöresel organ�k 
ürünler�n satış ve pazarlan-
masını sağlamak amacıyla 
Ordu Tarım A.Ş. (ORTAR) 
ş�rket�n� kuran Ordu Büyük-
şeh�r Beled�yes�, fındıklı 
ürün yelpazes�n� arttırıyor.

N�tel�kl� arım alanında 
üret�m ve ver�ml�l�ğ� sağla-
mak amacıyla yöreye özgü 
organ�k ürünler� paketleye-
rek �nşa ett�ğ� satış büfele-
r�nde halkın h�zmet�ne 
sunan ORTAR, son olarak 
fındık aromalı kaşık çay üre-
t�m� gerçekleşt�rerek satışa 
sundu.

Satış büfeler�nde kırsal 
kes�mde üret�len organ�k 
ürünler� satın alan, üret�m�-

VALİLİK HEYETİ, FINDIK İŞÇİLERİ
KONAKLAMA MERKEZİNİ ZİYARET ETTİ

G�resun’a her yıl fındık 
hasadı �ç�n başta Şanlıurfa, 
D�yarbakır, Mard�n, Adıya-
man, Batman ve Şırnak 
olmak üzere Doğu ve Gü-
neydoğu �ller�nden b�nlerce 
tarım �şç�s�n�n geld�ğ�n� kay-
deden Tanrıseven şunları 
söyled�: “Aylardan bu yana 
Bakanlıklarımızın genelge-
ler� ve Val�m�z Enver 
Ünlü’nün tal�matları doğrul-
tusunda fındık hasadı �le �l-
g�l� çalışmaları yürütüyoruz.

Amacımız, hem pande-
m� sürec�nde fındık toplaya-
cak �şç�ler�m�z�n sağlığını 
korumak hem de m�ll� ser-
vet olan fındığın z�yan ol-
madan toplanmasını sağla-
maktır.”

Cumhurbaşkanımız 
Recep Tayy�p Erdoğan tara-
fından açıklanan fındık fiya-
tının üret�c�y� sev�nd�rd�ğ�n� 
kaydeden Tanrıseven, Val�-
l�ktek� kom�syon tarafından 
bel�rlenen günlük �şç� ücre-

t�nden düşük yevm�ye �le �ş-
ç�ler�n çalıştırılmasına �z�n 
ver�lm eyeceğ�n� kaydett�.

Z�yarete Çalışma ve İş 
Kurumu İl Müdürü Mustafa 
Sarı, İl M�ll� Eğ�t�m Müdürü 

Ertuğrul Tosunoğlu, İl 
Tarım Orman Müdürü Dr. 
Muhammet Angun, Sosyal 
Yardımlaşma ve Dayanışma 
Vakfı Müdürü Kenan Yıl-
maz, G�resun Beled�yes� 

Kültür ve Sosyal İşler Mü-
dürlüğü Koord�natörü Sü-
leyman Şah�n, İl Özel İdare-
s� ve G�resun Sağlık Müdür-
lüğü Halk Sağlığı yetk�l�ler� 
yer aldı.

GİRESUN’UN LGS BAŞARISI
TESADÜF DEĞİL

Giresun Valisi Enver Ünlü, Giresun'un
Liselere Geçiş Sistemi (LGS)'deki başarısı
ile ilgili bir değerlendirmede bulunarak,

elde edilen başarının tesadüfi olmadığını belirtti.

doğru cevap verd�ğ�n� ve 
Türk�ye ortalamasının 
286 puanda kaldığını G�-
resun ortalamasının �se 
301 olduğunu açıkladı. 
Val� Enver Ünlü elde ed�-
len bu başarılı sonuçlarda 
emeğ� geçen eğ�t�m cam�-
asına teşekkür ederek, öğ-
renc�ler� ve vel�ler� tebr�k 
ett�. İl M�ll� Eğ�t�m Mü-
dürü Ertuğrul Tosunoğ-
lu’da 2020 LGS'de �l ola-
rak başarının devam ett�-
r�ld�ğ�n� söyleyerek, başa-
rıda k� en öneml� faktörün 
ek�p ruhu �le hareket ed�l-
mes� olduğunu bel�rtt�.

GİRTAB YÖNETİMİ TOPLANDI

ç�mler�n sonucunda 
GİRTAB Başkanlığına 
Val� Ünlü, Encümen üye-
l�kler�ne �se Derel� Bele-
d�ye Başkanı K. Zek� Şen-
l�koğlu, Güce Beled�ye 
Başkanı Aytek�n Bodu-
roğlu, La Qu�nta by 
Wyndham Otel yetk�l�s� 
Yeş�m Hattat �le Ramada 
Otel yetk�l�s� Dursun 
Aydın seç�ld�.

2019 yılı Faal�yet Ra-
poru ve Kes�n Hesabının 
kabul ed�ld�ğ� toplantı, 
d�lek ve temenn�lerle 
sona erd�.

ORDU’DA FINDIKLI
KAŞIK ÇAY ÜRETİLDİ

Bulancak’ın v�zyon projes� olarak adlandırılan ve 
Karaden�z Sah�l Yolu �le Şeh�r�ç� yol arasında bulunan 
14 dönümlük araz�ye yapılması planlanan parka Bulan-
cak Beled�yes� tarafından Selçuk Bayraktar �sm� ver�l-
mek �stend�. Bayraktar durumdan haberdar olduktan 
sonra Beled�ye Başkanı Recep Yakar’ı arayarak parka 
ver�lecek �sm�n havacılık tar�h�nde bulunan öneml� şah-
s�yetlerden b�r�n�n �sm�mn�n olmasını önerd�. Bunun 
üzer�ne 8 tar�h� �sm�n olduğu b�r anket düzenleyen Bu-
lancak Beled�yes� �sm�n ne olacağını Bulancaklılara bı-
raktı.

FS JET YOLLAYACAK
Selçuk Bayraktar’ın kend�s�n� arayarak teşekkür et-

t�ğ�n� bel�rten Beled�ye Başkanı Recep Yakar ;” Bay-
raktar, büyük b�r mütevaz�l�k göstererek kend� �sm�n-
den z�yade Türk Havacılık Tar�h�ne h�zmet etm�ş tar�h� 
b�r k�ş�l�ğ�n �sm�n�n ver�lmes�n� önerm�şt�r. Bu öner�s�-
n�n yer�ne get�r�lmes� �ç�nde açılışa b�zzat geleceğ�n�, 
parkta serg�lenmek üzere h�zmet dışı kalmış b�r adet F5 
Jet Savaş uçağı göndereceğ�n� ve gençlere dağıtılmak 
üzere 100 adet AKINCI maket� hed�ye edeceğ�n� �fade 
ett�. B�zde Sayın Bayraktar’ın bu öner�s�n� yer�ne get�r-
mek �ç�n b�r anket çalışması yaparak yen� �sm� bel�rle-
yeceğ�z. İlg�s�nden ve alçak gönüllüğünden dolayı ken-

BULANCAK’IN VİTRİN PROJESİNDE
İSİM ANKETLE BELİRLENECEK

Selçuk Bayraktar, kend� �sm�n�n kullanılması tekl�fin� 
naz�kçe reddederken, Bulancak’ın v�tr�n� olacak parkın 

temasının �se havacılık olacağı bel�rt�ld�.

ne destek olan ve sözleşmel� 
tarım uygulaması başlatan 
ORTAR, fındıklı ç�kolata, 
fındık ezmes�, p�kola fındık, 
3'ü 1 arada fındıklı kahve 
ürününden sonra sallama 
poşet kaşık çay n�tel�ğ�n� ta-
şıyan fındık aromalı kaşık 
çayı raflarda halkın beğen�-
s�ne sundu.

ORTAR Yönet�m Kurulu 
Başkanı Sancar Eser, satışa 
sundukları fındık aromalı 
kaşık çayda yüzde 99.9 çay, 
yüzde 0.01 oranında fındık 
olduğunu bel�rtt�. Eser, özel 
gurme n�tel�ğ�ndek� fındıklı 
dah�l b�rçok kaşık çay çeş�t-
ler�n�n hızlı ve sorunsuz tü-
ket�m �steyen otobüs firma-
ları, hava yolları, asker�ye 
g�b� kurumlar �ç�n çok caz�p 
olduğunu söyled�.



Sayfa 5
GİRESUN www.g�resunguncel.com.trDoğru haber, güçlü yorum...

10.08.2020

AK Parti Giresun Milletve-
kili Cemal Öztürk, Çotanak 
Spor Kompleksinin teslimatı-
nın Ekim ayının ortalarında ya-
pılacağını duyurdu.

Giresun Milletvekilleri 
Kadir Aydın ve Sabri Öztürk 
ile Vali Enver Ünlü’yle birlikte 
Çotanak Spor Kompleksi inşa-
atında incelemelerde bulunan 
Milletvekili Cemal Öztürk; 
“Spor kompleksinin fiziki iler-
leme durumu %97 düzeyinde 
olup, geriye sadece stadyum 
hibrit çim oyun alanı, antren-
man sahası çim imalatları ve 
yaklaşık 300 metre beton 
imar yolu imalatı kalmış ve şu 
an yapımına devam edilmek-

Belediye Başkanı Aytekin Şenlikoğlu, Hakan Karaahmet 
başkanlığında oluşturulan Giresunspor’un yeni yönetimine 
başarılar diledi.

Başkan Şenlikoğlu; “Olağanüstü bir durumdayız. Herkesi 
koronavirüs tedbirlerine uymaya çağırıyorum. Hamdolsun ca-
miamız her zaman Giresunspor’u baş üstünde, el üstünde 
tuttu. Bu işe emek vermiş büyüklerimiz var. Görevi devre-
den başkan ve yöneticilerimize teşekkür ederim. Ben futbol 
oynamadım ama futbola herkesin olduğu gibi bizim de ilgi-
miz var. Giresunspor başımızın tacı. Giresunspor, Giresunlu 
çocukların omzunda yükseldi. Profesyonellik çok önemlidir. 
Bunu yaparken de amatör ruhu kaybetmemek gerekir. Biz 
de belediye olarak amatöre katkı veriyoruz, vermeye de 
devam ediyoruz” dedi. Başkan Şenlikoğlu; “Başkanlığa seçi-
len Hakan Karaahmet ve Yönetim Kurulu'nu tebrik eder, ba-
şarılar dilerim. Giresunspor'umuz için hayırlı uğurlu olsun” di-
yerek sözlerini tamamladı.Ak Parti Giresun Milletvekili Cemal Öz-

türk, Giresunspor’a sahip çıkmaya devam ede-
ceklerini dile getirdi.

Milletvekili Cemal Öztürk, “Giresunsporu-
muz’un kongresi şehrimize ve takımımıza ha-
yırlı olsun. Giresunspor bu şehrimizin markası. 
Bu markaya sahip çıkmalıyız. Kulübümüze eli-
mizden geldiği kadar destek olduk, sahip çık-
maya da devam edeceğiz. Gönlümüz ister ki 
Giresunspor’umuz Süper Lige çıksın. Gecemiz-

AK Parti Giresun 
Milletvekili Kadir 
Aydın, tüm Giresun-
lular’ı Giresunspor ça-
tısı altında beraber 
yürümeye davet etti.

Milletvekili 
Aydın; “Kulüp yönet-
mek kolay bütçelerle 
olacak şeyler değil. 
Giresunspor çatısı al-
tında beraber yürü-
yelim. Kongre sonu-
cu başkanlığa seçilen kıymetli dostum Hakan Karaahmet’i ve 
yönetimini tebrik ediyorum. Oluşturulan yeni yönetimin Gi-
resunsporumuz için hayırlı olmasını temenni ediyor, çalışma-
larında başarılar diliyorum” ifadelerini kullandı.

Ak Parti Giresun Milletvekilleri Cemal Öztürk, 
Kadir Aydın ve Sabri Öztürk ile CHP’nin eski Gire-
sun milletvekillerinden Bülent Bektaşoğlu, Gire-
sunspor kongresinde oyları aynı anda sandığa attı.

Ak Parti Milletvekilleri ile CHP’li eski vekil, Gi-
resunspor kongresinde oylarını aynı anda sandığa 
atarken, gazeteciler bu anı ölümsüzleştirdiler.

Giresunspor’da bir 
buçuk sene başkanlık gö-
revini yürüten Ali Eren, 
kongrede veda konuşması 
yaptı. Görevini sonlandı-
ran eski başkan Eren; 
“27.12.2018’te göreve gel-
dik. Takımı ligde tuttuk. 
Olağan genel kurul ile 
güven tazeledik. Şehrimiz-
de 43 yıllık özlem vardı. 
Çok iyi bir takım kurduk. 
Bir hayalimiz vardı ama ol-
madı. İnşallah bizden son-
rakiler bu bayrağı daha yu-
karılara taşır. Tüm takım-
lar koronavirüsten etkilen-
diği gibi biz de etkilendik. 
Zor bir süreçti. Hepsini 
aştık bugünlere geldik. 
İnşallah bundan sonraki süreçte de bu bayrağı en iyi yerlere ge-
tirir. Görevimizin nasıl sonuna geldiysek bundan sonra da Gire-
sunspor için elimizden geleni yapacağız. Bu şehir için bu takım 
çok önemli. Hepiniz çok destek verdiniz sağ olun. İnşallah Gi-
resunspor daha iyi yerlere gelir. Hoşça kalın” dedi.

Ak Parti Giresun Milletvekilleri Cemal Öztürk, Kadir Aydın ve Sabri Öztürk; Vali 
Enver Ünlü ile birlikte Çotanak Spor Kompleksi inşaatında incelemelerde bulundu

Yen� stat %97 hazır
tedir. İnşaatın geçici kabul in-
celemesi 03 Temmuz’da yapıl-
mış olup, eksiklikler için 150 
gün süre uzatımı verilmiş ve 
iş bitim tarihi 30 Kasım olarak 
belirlenmiştir. 

Müteahhit firma tarafın-
dan işin Ekim 2020 ortası bi-
tirilerek idareye teslimi plan-
lanmaktadır. Stat inşaatında 
çalışmalar yeni tip koronavi-
rüs (Kovid-19) salgını nede-
niyle kontrollü olarak devam 
etmektedir. Hedefimiz 2020-
2021 futbol sezonuna stadı 
yetiştirmek. Şehrimizi spor ala-
nında bir adım daha ileriye ta-
şımak için çalışmalarımızı sür-
dürüyoruz” dedi.

Belediye Başkanı Şenlikoğlu:
“Giresunspor başımızın tacı”
“G�resunsporumuz �ç�n hayırlı olsun”

Ak Parti Giresun Milletvekili Cemal 
Öztürk: “Gecemizle gündüzümüzle
kulübümüzün yanındayız”

“Sah�p çıkmaya
devam edeceğ�z”

le gündüzümüzle kulübümüzün yanındayız. 
Başkanlık görevine seçilen Hakan Karaah-
met arkadaşımıza ve yönetimine başarılar 
diler, görevi devreden Sacit Ali Eren ve yö-
netimine ise bugüne kadar vermiş oldukları 
hizmetlerden dolayı teşekkür ederim” dedi.

Oylar sandığa aynı anda

Al� Eren: “Hoşçakalın”

M�lletvek�l� Aydın’dan kutlama



Giresunspor’un olağanüstü genel kuru-
lunda üyelerden yetki alan Hakan Karaah-
met, Yeşil-beyazlı kulübün 23. Başkanı 
oldu.

Yeşil-beyazlı kulüpte daha önce Hasan 
Gürel, Yılmaz Sütlaç, Orhan Yılmaz, Yaşar 
Turhan, İbrahim Türk, Mehmet Ali Güney, 
Bekir Aygün, Ali Küçükaydın, Naim 
Aygün, Mehmet Larçın, Mehmet Bulut, 
Yavuz Selim Başar, Ahmet Kaya Tirali, 
Mehmet Ali Güney, Muzaffer Deniz, 
Osman Çırak, Gürcan Ejderoğlu, , Ferhat 
Abidinoğlu, Ömer Ülkü, Olgun Aydın, 
Mustafa Bozbağ ve Ali Eren başkanlık 
yapan isimler olmuştu.

23. başkan
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Giresunspor’da gerçekleşti-
rilen olağanüstü genel kurulda 
başkanlık görevine Hakan Ka-
raahmet seçildi.

Kulüp binasında yapılan ve 

Gençlik ve Spor Bakanı Mehmet 
Muharrem Kasapoğlu, Giresuns-

por’un başkanlığına seçilen Hakan 
Karaahmet’i tebrik etti.

Bakan Kasapoğlu, mesajın-
da, "Giresunspor Kulübünün 
olağanüstü genel kurulunda 
başkanlığa seçilen Hakan 
Karaahmet ve yönetim ku-
rulunu tebrik ediyor, yeni 
görevlerinde başarılar di-
liyorum." ifadesini kul-
landı.

Giresunspor’da Hakan Karaahmet başkanlığında olu-
şan yeni yönetimde bir önceki dönemden altı isim yer 
aldı.

Geride kalan sezon başkanlık görevinde bulunan İşa-
damı Ali Eren’in de listesinde yer alan İsmail Kurt, Ferhat 
Karademir, Sinan Akgün, Hasan Yılmaz, Hüseyin Taşkın, 

Abdülselam Çağrıcı yeni dönemde de Giresunspor’un idare 
heyetinde.

10 sene sonra Giresunspor’u yeniden yönetmeye 
talipli olan ancak seçimi kaybeden İşadamı Osman 
Çırak’ın listesi İstanbul ağılıklıydı.

Osman Çırak tarafından kongrede divan heyetine su-
nulan yönetim kurulu asil listesinde şu isimler yer aldı: 
Mustafa Dalman, Aydın Adanur, Yavuz Aykutoğlu, İlker 
Aksoy, Mehmet Karaahmetoğlu, Mustafa Karaçuha, Murat 
Baş, Harun Hattatoğlu, Şerif Ayvalı, Yusuf Çulfaz, Şenol Çolak, 
Sinan Demir, Serkan Cihan, Tonguç Oksal, Cevat Korkmaz.

Giresunspor’un borcu 41 milyon 787 bin 620 TL olarak açıklandı.
Kongrede açıklanan borç şu şekilde: Satıcılar (Cari Borçlar): 896 bin 664 

TL, Verilen çek ve ödeme emirleri: 1 Milyon 652 bin TL, yönetici alacağı 11 
Milyon 49 bin 929 TL, personele borç: 256 bin 458 TL, ödenecek vergi SGK 
ve Taksit: 822 bin 373 TL, banka kredileri: 10 Milyon 232 bin 876 TL, 
Diğer Çeşitli Borçlar (Futbolcu): 16 Milyon 877 bin 317 TL.

Yeşil-beyazlı kulüp tarihinin en fazla katılım sağlandığı genel kurulda 481 oyun 297’ini alan Hakan Karaahmet, Çotanaklar’ın yeni başkanı oldu

G�resunspor’un yen� başkanı, Karaahmet
çoğunluğun aranmadığı genel 
kurulda kulübün eski başkanla-
rından Osman Çırak ile eski 
genel kaptanlarından Hakan 
Karaahmet’in listeleri yarıştı. 

721 delegeden 481’inin sandı-
ğa gittiği genel kurulda 297 
oy alan Hakan Karaahmet ku-
lübün yeni başkanı olurken, 
Osman Çırak’ın listesi ise 175 

oyda kaldı. Dokuz oy ise ge-
çersiz sayıldı.

TARİHİ KONGRE
Kulüp tesislerinde gerçek-

leştirilen genel kurul, 53 yıllık 
tarihin en fazla katılımın sağ-
landığı kongre olarak kayıtlara 
geçti. Giresunspor'un yeni baş-
kanı seçilen Hakan Karaahmet 
kendisine destek veren ve ver-
meyen herkese teşekkür etti. 
Karaahmet’in yönetim kuru-
lunda şu isimler yer aldı:

Hasan Yılmaz, Erol Karade-
re, Abdüsselam Çağrıcı, Hüse-
yin Taşkın, Mustafa Tütüncü, 
İsmail Kurt, Özkan Akıllı, Fer-
hat Karademir, Tahsin Çoban, 
Ercan Ayhan, Sinan Akgün, 
Gürkan Temür, İbrahim İnanç, 
Şükrü Henden ve Savaş Şahin.

“Gün b�rl�k günü”

Giresunspor’un yeni başkanı Hakan Karaahmet, kendisine destek veren herkese te-
şekkür ederken; “Kongre geride kaldı. Artık birlik olmak zorundayız” dedi.
Başkan Karaahmet; “Birbirimizi sevmeyebiliriz ama önemli değil. Bu toprağın en 
önemli markası Giresunspor’dur. Kongre bitti, seçim bitti. Bundan sonra sadece 
bütün olmamız gerekiyor. Dünyada yaşayan bütün Giresunlular ile birlikte 

bu kulübü daha iyi yerlere taşıyacağız. Beni bu göreve layık gören herke-
se teşekkür ediyorum. Gün birlik günü. Kazanan Giresunspor oldu. 

Hep birlikte daha iyi günlere yürüyeceğiz. Giresunspor var ise her 
şey geride kalır” şeklinde konuştu.

Spor Bakanı’ndan tebr�k

Esk� yönet�mden altı �s�m

Yen� başkan
Hakan Karaahmet’�n

�lk açıklaması

Borç 41 m�lyon 721 b�n TL

Giresunspor’un eski başkanla-
rından Mustafa Temel Bozbağ, 
olağanüstü genel kurulda da ses-
siz kalmayı tercih etti.

Genel kurul öncesinde yeni 
oluşacak yönetim konusunda 
yorum yapmamaya büyük özen 
gösteren eski başkan Bozbağ, 
kongrede konuşma yapmayı dü-
şünmedi. Bozbağ, Divan Başkanı 
Osman Öden ‘Sayın başkanım ko-
nuşma yapmak ister misiniz?’ çağrı-
sını geri çevirdi.

Bozbağ sess�zd�

Giresunspor kongresinde yoğun güvenlik önlemleri vardı. Çok sa-
yıda emniyet mensubunun görev yaptığı genel kurulda alana dele-
geler ve basın mensuplarının haricinde kimse alınmadı. Üyeler ve 
basın mensupları kongre alanına üzerleri arandıktan sonra giriş ya-
pabildi. Genel kurulda en ufak bir tatsızlık yaşanmadı ve Giresuns-
por’a yakışan gibi oldu.

Yoğun önlem

Giresunspor’da başkanlık görevine 
talipli olan eski başkan Osman Çırak, 
çok merak edilen sponsoru açıkladı.

Çırak; “Biz bu yola çıkarken, plan 
ve programımızı yaptık. Giresuns-
por’un içerisinde bulunduğu zorlukları 
biliyorduk. Sponsorlarımız ile görüşmelerimizi yapmıştık. BAU 
Global ve Bahçeşehir Uğur Eğitim Kurumları (BUEK) Yönetim 
Kurulu Başkanı Sayın Enver Yücel abimiz benim başkanlığımda-
ki Giresunspor’a yardımcı olacağına söz vermişti. Kongre süre-
cine kadar açıklamama nedenim kendisine zarar vermek iste-
mememdir” diye konuştu.

Türkiye Futbol Federasyonu, Giresunspor'da kulüp 
başkanlığına seçilen Hakan Karaahmet'i tebrik etti.

TFF’den yayımlanan kutlama mesajında; “Giresuns-
por Kulübü'nün Olağanüstü Genel Kurul toplantısı so-
nucunda başkanlığa seçilen Sayın Hakan Karaahmet 
ve Yönetim Kurulu'nu tebrik eder, yönetim dönemle-
rinde başarılar dileriz” ifadelerine yer verildi.

TFF’den tebr�k

Çırak’ın
l�stes�

Sponsoru Bahçeşeh�r’d�
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